
 

 

 

Številka:  03200-12/2015-18 

Ljubljana:  23. 9. 2015 

      

                                                                                                                              

Mestna občina Ljubljana                                                                                          9. seje MS                                                                           

Mestni svet                                                                                                                k 2. točk 

Mestni trg 1, Ljubljana 

 

 

Zadeva: vprašanja in pobude                                                                                                                                     

 

 

V skladu z 97. členom Poslovnika MOL, zastavljam županu in pristojnim službam sledeča svetniška 

vprašanja:  

 

V Črnučah je nadhod čez železniške tire, ki povezuje spodnje Črnuče z glavnim delom Črnuč, kjer se 

nahajajo pošta, šola, knjižnica,  cerkev,  pokopališče in zdravstveni dom. Za to pot in predvsem 

zaradi varnosti je bil v sedemdesetih letih zgrajen pokriti nadhod čez progo za pešce in kolesarje. Ker 

pa v zadnji  desetletjih ni bil vzdrževan in pozimi samo soljen, ga je načela korozija tako, da ni bil  

več varen in zato po strokovnem pregledu zaprt za uporabo.  

 

Svet četrtne skupnosti se je takoj odzval in od Mestne občine Ljubljana zahteval sanacijo nadhoda in 

prevoz otrok v šolo. Za šolo obvezne otroke, ki jih je približno 140 je mestna občina organizirala 

nadomestni avtobusni prevoz pred začetkom in po koncu  šolskega pouka. Prav tako je naročila 

projekt za sanacijo,ki je tudi  že narejen in ocenjen v višini sanacijskih stroškov 125.000 €.  

 

Mnenja smo, da se mora nadhod sanirati v najkrajšem možnem času, da ga bodo prebivalci 

spodnjih Črnuč in drugi lahko čim preje uporabljali. Ker so krajani in svet ČS že sprejeli sklep 

o sanaciji vas župan sprašujemo:  

 

“Kdaj se bodo začela dela na sanaciji nadhoda čez železniško progo v Črnučah in kdaj 

predvidoma bodo končana?” 

 

Ker obstaja tudi nevarnost da se zgodi kakšna nesreča, saj sedaj ljudje hodijo kot nekoč čez 

tire, vas zato tudi pozivamo, da omenjeno sanacijo obravnavate kot prioritetno zadevo Mestne 

občine Ljubljana.  
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                                                                              vodja 

 


